
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2022-04-20 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Therese Tagebjer, 

Marcus Tell, Anders Persson, Helena Hiltunen &Thomas Lilja 

§1 Mötets öppnande 

Då Tony är några minuter försenad hälsar Anders alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll är utskickat via mail till samtliga, är godkänt. Vi går lätt igenom protokollet. 

§4 Ekonomi 

Thomas undrar över diverse avgifter för lagkassorna. Vi förtydligar att föreningen står för 

anmälningsavgifter och lagen står för deltagaravgifter.  

Johan har inkommit med en tränarkontrakt från herr. Tony inkommer med kontrakt från dam så 

snart han hinner. Kontrakten ska bifogas protokollet samt ett exemplar av varje kontrakt ska till 

kassör, dvs Thomas, för bankens räkning. Thomas får kontraktet som Johan har inkommit med i 

handen. 

Thomas kommer att rapportera ytterligare ekonomi på nästa möte. 

§5 Arbetsgrupper  

Ungdom: Utskick till nya lag har Jenny gjort iordning. Therese delar ut dessa på skolan. Info på 

hemsidan och facebook ska läggas ut. 

Tony rapporterar följande anmälda lag:  

Pojkar födda 2006-2008 har ett samarbete med Sköllersta och där har Sköllersta anmält lag till 

seriespel. Johan Stannisson, Fredrik Bäcklund och Jimmie Södergren finns med från HOIF.  

Pojkar födda 2010-2011 är rent HOIF och spelar i P12. Där är Tommy Sundling, Marcus Tell och Linda 

Tell ledare.  

Pojkar födda 2012 är ett SMÅ/HOIF lag och de ska vara anmälda av SMÅ till matchspel i klass P10. 

Fredrik Erlandsson och Markus Pettersson är ledare där.  

Pojkar födda 2013 är ett HOIF/SMÅ lag och där har vi anmält till P9. Mikael Söderling är ledare för 

HOIF.  

Pojkar födda 2014/2015 är ett HOIF lag och är anmälda till P8. Johanna Andersson är ledare.  

Flickor födda 2008/2009 är ett HOIF lag och är anmälda till klass F13/14. Johan Nilsson, Helena 



Pettersson och Attila Bognar är ledare.  

Flickor födda 2010/2011 är ett SMÅ/HOIF lag. SMÅ ska ha anmält laget till seriespel. Henrik Carlsson 

och Jimmie Södergren är ledare för HOIFs del.  

Flickor födda 2012/2013 är ett HOIF/SMÅ lag. De är anmälda till F10-12. Robert Forsberg och Jimmy 

Karlsson är ledare.  

Flickor födda 2014/2015 är ett HOIF lag och är anmälda till F8. Therese Tagebjer och Angelica 

Andersson är ledare.  

Jenny ska på möte med Samverkarna i nästa vecka. Hon ska höra sig för om de tror det finns ett 

intresse bland ukrainska flyktingbarn att spela fotboll, om vi ska visa att HOIF finns. Eventuellt sätta 

upp någon information där på ukrainska.  

Domarutbildning för ungdomar ska hållas söndagen den 8 maj. 

Dam: Inget speciellt att rapportera från Dam men Tony berättar att det skulle nog behöva vara ett 

tiotal till spelare egentligen då de är två lag.  

Herr: Johan har informerat om städdagen och spelaravgiften.  

Programbladet – Johan har skickat ut förfrågan till ett antal företag om de vill vara med och sponsra 

programbladet. Sponsring till shortsen har Johan också ordnat. Vidare har herr haft en glädjande 

start på serien med en vinst mot Sköllersta i måndags.  

Padel: Therese tänkte kolla om vi kan skicka ut information och intresseanmälan om ett sorts 

ligaspel. Det innebär att deltagarna fixar själva med bokningar med mera, föreningen behöver inte 

göra något speciellt i sig. Vidare tänker sig Therese ett nyhetsbrev varje månad till alla dem som 

någon gång har bokat padelbanan och framöver i sommar ordna med ett prova-på-padel. Vi tycker 

att det låter som väldigt bra planering för padel och att det är bra att vi kommer igång med lite 

aktiviteter kring detta. 

Anläggningen:  Jenny väntar på en offert på städning invändigt i klubbhuset samt alla 

omklädningsrum. Hon berättar om ett möte hon har haft med en städfirma som gav diverse förslag 

på vad som kan göras med bland annat golven. Imorgon ska Jenny höra med städfirman som har 

sponsrat oss med städprodukter. Jenny har inhandlat en köksbänk till samlingslokalen.  

§6 Övriga frågor 

Städdagen/Fixardagen – vi har informerat om denna dag för alla lagen här vid uppstart. Vi hoppas på 

god uppslutning kommande lördag. Följande fixarsaker behöver göras: 

Städning av omklädningsrummen.  

Räfsa planer för att få bort snömögel. 

Ställa ut bord och bänkar.  

Torka ut skåpen i klubbhusets kök.  

Kolla över samtliga målburar på lördag och ställa undan de som vi inte ska ha kvar. Thomas berättar 

att två nya målburar förhoppningsvis kommer på fredag, dessa ska då sättas ihop på lördag.  

Om tid ges börja att sätta ihop den nya köksbänken/skåpet till samlingssalen. 

Några stolpar och nät har gått sönder vid planerna. Vi diskuterar vad vi ska göra åt dessa. På lördag 

ska vi ta bort det som är trasigt. Thomas beställer nytt nät till A-plan, 5 stolpar och 2 nät.  

Anders berättar att nästa vecka levereras robotklipparna som är på vinterförvaring.  



Mer vattenslang behöver köpas in enligt Thomas. Roboten går emellanåt och kör sönder slangen. Vi 

beslutar att Thomas köper in de slangar som behövs. Vi behöver fixa markering kring dessa slangar 

på något vis.  

Tony har fått en offert på att byta låscylindrar – 10 stycken cylindrar och 10 stycken cylindertillbehör, 

50 nycklar, material som vi hämtar i butik, kostar cirka 12 000 kr. Vi enas om att detta ska 

införskaffas. Vi behöver dock lägga till ytterligare 1 låscylinder samt 3 hänglås med denna cylinder. 

Nycklarna ska vara numrerade.  

Utöver fixardag ska vi grilla korv på lördag. Johan hör med Martina om hon har möjlighet att 

införskaffa detta. 

Valborgsfirande: Vi väljer att ha ett tidigt firande – lördag kl 16.30 startar vi, brasan tänds kl 17.00. 

Fikabuffén är informerad till alla lagen med att alla bakar, det som inte går åt fryses in. I kiosken ska 

vi sälja korv med bröd. Tipspromenad gör Jenny. Vi ska eventuellt ha prickskytte, Marcus kollar om 

den är intakt på fixardagen. Therese ordnar med att brandbilen finns på plats förutsatt att de inte har 

larm på något förstås. Fikat kan lämnas in mellan kl 17-18 på fredagen på Odenvallen eller lördag 

från kl 15.00. Vi är 7 stycken från styrelsen som kan vara med på Valborgsmässoafton. Priser till 

tipspromenaden är presentkort på padel och kiosken. Betalningen under valborg ska gå via kiosken 

vilket blir en rättvis fördelning.  

Johan tänker att herr ska dra igång ett lotteri för deras räkning då de har en hel del fina priser, 

lotteriet ska vara under någon månad.  

Martina får godkänt att köpa in termosar.  

§7 Nästa möte 

Nästa möte är onsdag 18 maj kl 18.30.  

§8 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


